



Property Key Features

Categories : 2 bedrooms

Sleepings : 4

Bathroom :

Shower room : 1

Minutes from palais: 15 mins

Floor : 5

Location : 3 rue Latour Maubourg,

06400 Cannes



Property description

This nice 2 bedroom apartment is on the 5th floor of a quiet and secure residence. With lift.

Only 2 minutes from the Croisette, and 15 minutes from the Palais des Festivals.

It is composed of an entrance opening onto the living room with a dining area, a fully equipped independent kitchen (oven, coffee machine, toaster, dishwasher, hotplates, etc.)

There are also 2 bedrooms, one with 2 single beds, the other with a sofa bed, and a shower room.

Equipped with internet and air conditioning.

Ce joli 3 pièces se situe au 5ème étage d'une résidence calme et sécurisée. Avec ascenseur.

A seulement 2 minutes de la Croisette, et 15 minutes du Palais des Festivals.

Il est composé d'une entrée ouverte sur le séjour avec un coin repas, une cuisine indépendante entièrement équipée (four, machine à café, grille-pain, lave-vaisselle, plaques de cuisson, etc.)

Il y a également 2 chambres, l'une avec 2 lits simples, l'autre avec un canapé-lit, et une salle de douche.

Equipé d'internet et de climatisation.

